
Brukerutvalget i Nav Værnes    Stjørdal Rådhus, Møterom Halsen 02.06.22 

 

Tilstede: Marit Arstad Schiefloe, Karen Jorid Uthus, John Arve Forbord,  Åse Slind, Fotograf Petter fra 

Stj. kommune, Stjørdals-Nytt, Fida Afif, Alf Roar Slind, Steinar Haugen, Arnfinn Fillingsnes, Eivind 

Nysæther, Geir Morten Holum og Merethe Storødegård. 

Forfall:  Jon Uthus, Sissel Sundet og Laila Holt Moe  

 

Saker: 

Presentasjonsrunde rundt bordet av 12 deltakere. 

- Ungkraft 

- Ta bilder av brukerutvalget 

Gruppebilde av brukerutvalget Nav Værnes ble tatt. 

- Stjørdals-Nytt. 

Lydopptak av hele første del av møte. Vil komme ut i SN neste onsdag. 

 

- Finne en plattform for info. 

Utsettes til neste møte. 

 

- Kom med innspill til saker til møtene. 

Ingen nye saker innkommet, men pga. stadig nedskjæringer regner vi med flere klagesaker. 

Innkomne saker trenger ikke nødvendigvis å være negativ men også angå ting som har vært 

vellykket. 

 

- Proba Analyse – orientering om intervjuer angående vertskommunesamarbeidet. 

 

Marit A. Schiefloe og Merethe deltar 13. juni på Rådet for mennesker med nedsatt 

funksjonsevne, eldrerådet og ungdomsrådet.  

Steinar Haugen og Marit A. Schiefloe fra Brukerutvalget på intervju med Proba Analyse  

20. juni kl 14.30 – 15.30. 

 

- Eventuelt. 

Forbord: Uheldig at Nav innskrenker tilstedeværelse på DPS. Kan tas opp som en ny sak. 

Uthus: Purring på brev til Arbeids- og inkluderingsdep. ang. sak - beregningsgr.lag AAP sendt 

i mars-22 samt ber om forsterkningsgrunnlag fra FFO. 

Afif: Veldig bra opplegg med Trøndelagsmodellen på Quality Airport Htl.  

Vi må gjøre mere av ting som er vellykket. 

 

 

 

Referent leder Marit A. Schiefloe 

 Vedlegg manualer som ble gjennomgått på møte. 


